



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world

BIOGRAPHY

Elham Hasan

Independent Board Member

Ms. Elham Hasan serves as an independent board member for BNP Paribas Investment Company KSA. Elham spent 27 years working for PwC achieving many professional accolades during her tenure there. She rounded off her career as Senior Country Partner for PwC in Bahrain.

Elham brings a wealth of experience having covered multiple sectors, with an exceptionally deep understanding of the financial services sector having served as a member of the Banking Specialist Team in the Middle East.

Elham earned her Bachelor of Science in Accountancy in 1982 from Cairo University. She was the first Bahraini to be qualified as a US Certified Public Accountant in the GCC region in 1986. To date, she remains active as a member on several boards as well as professional memberships.

تعمل السيدة/ الهام حسن كعضو مجلس إدارة مستقل لشركة بي ان بي باريبا السعودية للاستثمار في المملكة العربية السعودية.

وقد أمضت السيدة/ الهام 27 عام في العمل لدى برايس ووتر هاوس كوبرز (بي دبليو سي) حيث حققت العديد من الانجازات طوال سيرتها العملية وأنهت عملها كشريك أول في البحرين في برايس ووتر هاوس كوبرز. جلبت السيدة/ الهام ثروة من الخبرة في العديد من القطاعات مع فهم عميق واستثنائي لقطاع الخدمات المالية حيث عملت كعضو في الفريق البنكي المتخصص في الشرق الأوسط.

حصلت السيدة/ الهام على بكالوريوس العلوم المحاسبية في عام 1982 م من جامعة القاهرة وكانت أول بحرينية تؤهل كمحاسب قانوني معتمد من الولايات المتحدة الأمريكية في منطقة الخليج العربي في عام 1986م. تعمل السيدة/ الهام حتى تاريخه عضوا في العديد من مجالس الإدارة بالإضافة الى العضويات المهنية.